
Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir
Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn 

er in Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele 
vorige regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet 
Vlaanderen op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.
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Al 48 
nieuwe bossen 
in Antwerpen.

Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.

N-VA Hulshout pleit voor een sterk 
regenboogbeleid 

In ons land is al een lange weg afgelegd om holebi’s en transgenders gelijke rechten 
te geven. De maatschappelijke discussie is echter nog lang niet ten einde. Op de 
gemeenteraadszittingen van april en mei stelde de N-VA voor dat Hulshout met 
enkele kleine initiatieven dit onderwerp onder de brede aandacht zou brengen.

Regenboogzebrapad
Om het thema extra in de 
verf te zetten, stelden we 
voor om enkele zebrapaden 
om te vormen naar ‘regen-
boogzebrapaden’. Voor 
alle duidelijkheid, het gaat 
dan over een zebrapad met 
behoud van de witte lijnen 
en strepen, maar op een re-
genboogachtergrond of met 
ingekleurde vakken. Als 
ideale locaties denken we 
aan het gemeentehuis, site 
Ter Nethe en onze scholen.

Kleurloos beleid
Het inrichten van een 
regenboogzebrapad werd 
door de meerderheid weg-
gestemd. ‘Het is niet wet-
telijk’, luidt de motivatie 
van de burgemeester. Enige 
welwillendheid en creativi-
teit zou veel mogelijk ma-
ken. Als andere gemeenten 

dat wel kunnen, waarom 
Hulshout dan niet?

Regenboogzitbanken
Als alternatief werd voor-
gesteld om een picknick-
tafel in regenboogkleuren 
te plaatsen in elke deel-
gemeente. Dat voorstel 
werd door de meerder-
heid afgezwakt naar drie 
zitbanken in de speeltuinen 
van onze gemeente. Het is 
een begin, maar nog steeds 
onvoldoende voor ons. Zo 
worden de regenboogzit-
banken, én dus ook het 
thema, weggemoffeld in 
een afgelegen speeltuin.

Kleur bekennen 
Ook de traditie om op 17 
mei de regenboogvlag te 
hangen aan het gemeente-
huis, werd voor het tweede 
jaar op rij in de wind ges-

lagen. Het gemeentebestuur 
hangt ze liever uit op de 
site Ter Nethe, waar minder 
mensen passeren.

Dat er dus nog werk aan 
de winkel is, wordt met dit 
alles wel pijnlijk duidelijk. 
Op de verschillende 
gemeenteraadszittingen 
ontstonden hierover dan 
ook verhitte discussies. 
Je kan alle standpunten 
herbeluisteren via onze 
website.

Filip Laurijssen
afdelings-
secretaris

Beste Hulshoutenaar

Het voorjaar van 2021 werd gekenmerkt 
door wisselvalligheid en hoop die geen 
voet aan de grond kreeg. Mogelijk volgt 
uw humeur een curve die parallel loopt 
met de actualiteit. Als dat het geval is, 
dan biedt er zich een betere tijd aan. Met 
de zomermaanden in het vooruitzicht, 
mogen we hopen op warmere tempera-
turen en zon. 

De federale vaccinatiecampagne kende 
een moeilijke start, met heel wat heisa 
rond leveranciers en patenten. Voor 
het toedienen van de vaccins mocht de 
Vlaamse overheid gelukkig rekenen op 
heel wat helpende handen. Ook vanuit 
onze gemeente leverden enkele vrijwil-
ligers een zeer gewaardeerde bijdrage.

Welk nieuws valt er nog te sprokkelen 
in Hulshout? Na het debacle van de 
windturbines tracht het bestuur goede 
punten te scoren met de verhuis van 
enkele gemeentediensten naar de site 
Ter Nethe. Over dat dossier is het laatste 
woord evenwel nog niet gezegd. Onze 
fractie blijft dit megaproject kritisch op 
de voet volgen voor u.

Uw N-VA-mandatarissen blijven ook in 
andere dossiers werken aan een veiliger, 
aangenamer en groener Hulshout. Ik 
wens u veel leesplezier en een heel fi jne 
zomer toe!

Bea De Schutter
Voorzitter

De stad Geel geeft alvast het goede voorbeeld.
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Opnieuw in de gemeenteraad: LUC VAN DEN VONDER
Luc voorstellen is eigenlijk overbodig. Iedereen kent ‘de Vonder’ en ‘de Vonder’ kent iedereen. Maar voor wie niet van het 
Eindeken is of voor wie hem toevallig toch nog niet mocht kennen, lees gerust verder.

Luc is 55 jaar, technisch geschoold en werkt in een bedrijf dat koeltorens produceert. Hij is gehuwd met 
Helga Op De Beeck en samen hebben ze een zoon, Sam. Hij en Helga gaan geregeld op reis naar een 
warme bestemming. Naast reizen, is Luc geïnteresseerd in sport. Hij heeft vroeger zelf nog gekoerst en 
gevoetbald. Luc is sociaal-geëngageerd en staat open voor iedereen. Hij is een volksmens én wereldburger 
tegelijk, maar vooral een levensgenieter.

Politieke ervaring
Luc was vorige legislatuur al zes jaar gemeenteraadslid en politieraadslid. Verder zetelde hij in de 
gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening (Gecoro) en in Kempens Karakter. Momenteel 
is hij N-VA-bestuurslid en vertrouwenspersoon voor Gust Van den Bruel in de politieraad. Hij kent 
de gemeentepolitiek dus door en door.

Een dag leven met een beperking
Onze N-VA-mandatarissen in het Bijzonder Comité voor 
de Sociale Dienst deden een warme oproep tot het organi-
seren van een inleefdag rond verschillende beperkingen. 
Het zou voor raadsleden immers een meerwaarde beteke-
nen bij het nemen van beslissingen indien ze meer inzicht 
zouden hebben in de moeilijkheden die personen met een 
beperking dagdagelijks ondervinden.

Bijvoorbeeld hoe is het om een openbaar gebouw of een 
lokale horecazaak te bezoeken of het openbaar vervoer 
te nemen met een fysieke, auditieve of visuele beperking? 
Welke maatregelen of initiatieven kunnen als lokale over-
heid genomen worden?

De gemeenteraad ging 
unaniem akkoord 
met ons voorstel en 
op een later tijdstip 
zal er een inleefdag 
georganiseerd worden. 
We zullen later verslag 
uitbrengen van onze 
ervaringen.

Katrien Dehertog
Lid Bijzonder Comité 
voor de Sociale Dienst

Raadszittingen eenvoudig te 
herbekijken op onze website
Momenteel verlopen de gemeenteraadsvergaderingen online. 
Normaal gezien vinden die openbaar plaats in de raadzaal 
van het gemeentehuis. Maar omwille van de coronamaat-
regelen moeten de zittingen verplicht doorgaan zonder aan-
wezigheid van publiek en pers. Ze zijn echter wél rechtstreeks 
te volgen via de link op de gemeentelijke website. Zo kan je 
getuige zijn van de tussenkomsten en de ingediende agenda-
punten van onze N-VA-fractie vanop de eerste rij.

Je zal kunnen vaststellen dat de raadsleden uit onze fractie altijd 
pertinente vragen stellen bij vrijwel alle punten die vanuit het 
college van burgemeester en schepenen op de agenda worden 
geplaatst. Maar anderzijds merk je ook hoe de toegevoegde 
N-VA-voorstellen quasi altijd worden bekritiseerd, om daarna te 
worden weggestemd door de huidige CD&V-meerderheid.

Ook later nog te bekijken
Wat echter zeer interessant is, is dat eerdere vergaderingen 
altijd achteraf raadpleegbaar blijven op dezelfde pagina. Nu 
kan het sommige mensen er mogelijk van weerhouden om een 
zitting van drie uur zonder enig aanknopingspunt te bekijken. 
De N-VA zou echter de N-VA niet zijn als we niet voor alles een 
simpele oplossing zouden hebben.

De N-VA-website helpt je verder
Op onze website www.hulshout.n-va.be vind je onder het 
tabblad ‘gemeenteraad’ alle voorbije raden uit 2021 terug met 
vermelding van de volledige agenda én een rechtstreekse link 
naar het betreffende agendapunt. Zo kan je rechtstreeks kiezen 
welk punt je alsnog wil beluisteren.

Hilde Bruynseels
Lid Bijzonder Comité 
voor de Sociale Dienst

www.hulshout.n-va.be
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Fietsers krijgen een plaats in Houtvenne
We worden steeds meer aangemoedigd om de auto te laten staan en te kiezen voor alter-
natieven, zoals de � ets. Op zich terecht, maar dan moet het voor de � etser ook mogelijk 
zijn om zich veilig te kunnen verplaatsen in het verkeer. Onze gemeente is op dat vlak 
meer dan eens de trappers kwijt, maar de N-VA houdt het stuur alleszins onverminderd 
stevig vast. 

We gingen in overleg met onze collega’s van de gemeente Herselt om meer aandacht 
te vragen voor de fietsers in de Harmoniestraat (het verlengde van de Schoolstraat 
op Ramsel). Daarop brachten zij langs beide zijden van de weg een markering aan 
om de plaats van de fietser meer onder de aandacht te brengen. Onze oprechte dank 
daarvoor. Bijkomend werd in de gemeenteraadszitting van april gevraagd om fiets-
stroken te voorzien op het J. Verlooyplein, die de verbinding maken tussen het 
fietspad van de Vennekensstraat en het nieuwe fietspad in de Strokapelstraat. 
Die vraag werd positief beantwoord door de schepen van Mobiliteit. Daardoor 
krijgt de fietser weer een duidelijkere plaats in onze dorpskern.

Site Ter Nethe krijgt concrete vormen
In het gemeenteblad van april en mei werd aangekondigd dat bepaalde diensten en de onthaalfunctie van het huidige gemeen-
tehuis in Hulshout-centrum (Het Dorp) verhuizen naar de plaats waar nu het OCMW en het woonzorgcentrum gehuisvest zijn 
(Ter Nethe). Het past uiteraard in de megalomane visie van het CD&V-bestuur om de site Ter Nethe om te vormen en vooral 
verder uit te bouwen. Als burger kan je er dan maar beter meteen aan beginnen wennen, natuurlijk.

Ja, zo’n verruimde kernsite is natuurlijk absoluut nodig, volgens 
de meerderheid. Zeker als je weet dat de huidige basisschool in 
de Vloeikensstraat ‘al’ zo’n twintig jaar oud is en het huidige 
woonzorgcentrum zelfs al 23 jaar! En hoe oud is uw woning, 
beste lezer?

Een visie van 40 jaar oud…
Op 11 september 2017 werd binnen de gemeenteraad de 
toekomstvisie over een zorgcampus, met als doelgroep ouderen 
en personen met een handicap, op de locatie Ter Nethe goed-
gekeurd. Meermaals werd benadrukt dat het niet de bedoeling is 
om daar ook andere functies onder te brengen. Ook zeer recent 
nog (maart 2020) werd de aankoop van het huis achter het 
bestaande gemeentehuis goedgekeurd. Een aankoop die 
broodnodig was volgens het bestuur omwille van de te krappe 
behuizing momenteel.

Wie gaat dat alles blijven betalen?
Logisch toch dat we ons de vraag stellen of dat allemaal wel 
nodig is, terwijl er nog zoveel andere zaken in ons dorp zouden 
moeten gebeuren: ontoereikende rioleringen, bovengrondse 
elektriciteitskabels, het verkeersknooppunt Westmeerbeek-
centrum… 

Ook de vraag wie dat allemaal gaat betalen, dringt zich zon-
dermeer op. Dat kan men ons niet zeggen, maar we hoeven ons 
daar zeker geen zorgen om te maken. Nochtans, voor een pro-
ject dat naar eigen zeggen al 40 jaar in de pijplijn zit, is het niet 
vreemd dat daar nergens een spoor van terug te vinden is in het 
meerjarenplan en -budget van de bestuursperiode 2020-2025?

Oninteressante partner?
En hoe valt deze realisatie tot slot te rijmen met het aandringen 
vanuit de Vlaamse overheid op het fuseren 
van kleine gemeenten, zoals Hulshout? Wat 
betekent dat financieel? Is er mogelijk een 
verborgen agenda mee gemoeid om een fusie 
te bemoeilijken of zelfs te verhinderen? We 
hebben er, net zoals u, alleszins het 
raden naar.

Kurt Winkelmans
Gemeenteraadslid

Dorien Van Opstal
Gemeenteraadslid

Het huidige OCMW-gebouw herbergt sinds kort ook een aantal burgerdiensten.
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Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat 
ermee gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barrica-
den staan om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in 
eigen handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen 
kan in een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

De pluimen op de 
juiste hoed!
Wat de N-VA enkele jaren geleden al 
voorstelde of aankloeg, maar toen 
weggestemd werd, wordt nu door 
het CD&V-schepencollege beetje bij 
beetje overgenomen en uitgevoerd.

De N-VA wil voortdurend werken 
aan het behoud van onze Vlaamse en 
Kempische identiteit door ons gemeen-
telijk erfgoed te herwaarderen en in te 
schakelen als toeristische troef.

Wat voorafging
Al op 28 januari 2013 brengt toen-
malig N-VA-raadslid Stef Mattheus een 
voorstel op de gemeenteraad omtrent 
de renovatie en opwaardering van 
site kerkruïne in Westmeerbeek. Op 
dat moment stemt de meerderheid, 
bestaande uit CD&V en Groen, dat 
zondermeer weg. Zo laat de burge-
meester het kersvers raadslid ‘en plein 
public’ nog even duidelijk voelen wie de 
touwtjes in handen heeft.

Het heden
Onder impuls van de vzw Kempens 
Landschap besluit het schepencollege 
over te gaan tot de revalorisatie en 
consolidatie van de kerkruïne Sint-
Michiel. Dat is dus hetzelfde voorstel, 
maar chiquer verwoord. Trouwens, 
onze N-VA-minister Matthias Diepen-
daele kende daarvoor een erfgoed-
premie van 822.000 euro toe.

De waarheid heeft zijn recht
Het Westmeerbeeks erfgoed werd lange 
tijd niet naar waarde geschat. Tot voor 
kort was de kerkruïne een gevaarlijke 
bouwval, maar ook de Villa Janssens 
was volgens het gemeentebestuur klaar 
voor de sloop en kasteel Hof ter Borght 
lag er verwaarloosd bij.

Gelukkig namen enkele jongeren uit 
Westmeerbeek het initiatief om te 
reageren tegen die ‘monumentale’ 
verwaarlozing. Het schepencollege 
nam in alle dossiers jammer genoeg 
een lakse en afwachtende houding aan. 
Het is telkens een derde partij die de 
leidende rol speelt: Kempens landschap, 
de Vlaamse overheid of een privé-
eigenaar. Nochtans steekt het schepen-
college nu graag de pluimen op eigen 
hoed, maar ere wie ere toekomt.

Tot slot
In het gemeenteblad van mei vinden we 

een tekst terug over de restauratie. Die 
tekst heeft men integraal overgenomen 
van ‘kempenslandschap.be’, zonder 
enige bronvermelding. Ook hier kookt 
men volgens het aloude recept…

Kurt Albert
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/hulshout
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Paaseitjes-zoektocht was een groot succes
Haas(t)je Haas(t)je, snel snel snel. 
Onze paashaas verstopte eitjes, o 
zo wel.

We willen iedereen bedanken die 
heeft deelgenomen aan onze ‘IeËn 
TWIeË Dra tikkena’-zoektocht. 
Ontdekten jullie de drie locaties in 
onze gemeente ook? Het ging over 
de eeuwenoude beuk in Hout-
venne, de ‘Prairie’ in Hulshout en 
de grot in Westmeerbeek. Deze 
speurneuzen alvast wel, zij waren 
de winnaars van de hoofdprijs.

Onze paashaas had nog wat 
chocolade eitjes over en ging ze 
willekeurig bussen. Was jij ook 
één van de gelukkigen?

Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir
Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn 

er in Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele 
vorige regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet 
Vlaanderen op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Al 48 
nieuwe bossen 
in Antwerpen.

Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.

  De windmolen van Bruggeneinde volgens Groen nu plots in 
Hulshout staat? Dat stond althans te lezen in hun huis-aan-huis-
blad dat in de loop van de maand maart in de brievenbussen viel. 
Het valt uiteraard niet uit te sluiten dat het CD&V-bestuur op 
termijn de annexatie van dat grondgebied overweegt om alsnog de 
realisatie van een eigen windturbine te bekomen… 

  Ons gemeentebestuur een akkoord 
heeft gesloten met de kunstacademie 
van Heist-op-den-Berg tot het 
oprichten van een afdeling in 
Hulshout? Fanfare De Vredegalm van 
Houtvenne legt zich toe op muziek en 
de gemeentelijke basisschool van 
Hulshout richt zich op woord & 
drama. Beide academies staan open 
voor iedereen. We drongen al lang 
aan om meer te investeren in cultuur 
en steunen dit project dan ook ten 
volle.

  Aan de Liniebrug een zitbank staat met daarnaast 
een vuilnisbak die eigendom is van De Lijn? De 
reden daarvoor ontgaat ons ook, maar uiteindelijk 
moeten we blij zijn dat iemand initiatief neemt om 
bijkomende vuilnisbakken te plaatsen op ons 
grondgebied. Zelfs onze oproep om meer zitplaatsen 
te voorzien werd zondermeer creatief ingevuld!

  Onze lokale N-VA-website voorzien 
is van een voorleesfunctie? Zo 
kunnen ook personen met een 
visuele beperking volop ‘lezen’ wat 
voor interessants wij te vertellen 
hebben. Zonder enige beperking!

  De voltallige gemeenteraad akkoord ging met ons 
voorstel in verband met sociale huisvestingsmaat-
schappijen? Via onze vertegenwoordigers willen we 
hen aanmanen om in te tekenen op de raamover-
eenkomst van de Vlaamse Regering. Zij maken het 
onderzoek van buitenlandse eigendommen van 
sociale huurders mogelijk. Zo kan het dus ook!

  De orde van de norbertijnen dit jaar 900 jaar bestaat? 
In de Kempen is hun erfenis heel tastbaar in abdijen, 
pastorieën, kapellen, molens en boerderijen. Ideaal 
voor een zomerse uitstap! Meer info vind je op 
www.norbertijnenindemerode.be.

Laura Kunnen zet 
een stapje opzij
Omwille van persoonlijke en professionele 
redenen zet raadslid Laura Kunnen een 
politiek stapje opzij. In 2019 was Laura 
onze kandidaat voor het Vlaams 
Parlement. Ze behaalde 
8.000 voorkeurstemmen. 
Een fantastisch resultaat 
en veruit de hoogste 
score van de Hulshoutse 
kandidaten uit alle 
verschillende 
partijen.

Bedankt voor alles, 
Laura!

Wist u dat …
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